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Abstract (en)
The device (1) has a data storage device (2) connected with a support body (7) by a clip (6), and comprising a detachable protective cap (5) for an
interface device (4). The protective cap is connected with the clip, and the interface device is arranged relative to the body in a manner such that
the interface device is projected by the body during detachment of the cap. The clip consists of a reversible, plastic deformable material, and the
interface device is formed according to a type of a Universal serial busconnector and a Fire wireconnector.

Abstract (de)
Eine Multifunktions-Vorrichtung (1) hat eine Datenspeicher-Einrichtung (2) mit einem Datenspeicher und einer Schnittstellen-Einrichtung (4). Ferner
hat die Vorrichtung (1) einen Tragkörper (7). Die Datenspeicher-Einrichtung (2) ist mit dem Tragkörper (7) über einen Clip (6) verbunden, über den
die Vorrichtung (1) insgesamt gehaltert werden kann. Es resultiert eine Vorrichtung, bei der ein im Wesentlichen unveränderter, nicht speziell an die
Datenspeicher-Einrichtung angepasster Tragkörper zum Einsatz kommen kann.
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